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برتری فوتبال ساحلی مقابل امارات
تیـــم ملی فوتبـــال ســـاحلی ایـــران دیـــروز در دومین 
دیدار خـــود در تورنمنـــت چهارجانبه ســـن پترزبورگ 
بـــه مصاف تیم ملی فوتبال ســـاحلی امـــارات رفت که 
درنهایـــت این دیدار بـــا برتری ۱۰ برصفر ســـاحلی بازان 
ایران به پایان رســـید. گل هـــای ایـــران را در این دیدار 
علی میرشکاری)۲(، مهدی شـــیرمحمدی)۲(، حمید 
معصومـــی زاده، امیرحســـین اکبـــری)۲(، محمدعلی 
مختـــاری، رضـــا امیـــری زاده و مســـلم مســـیگر به ثمر 
رساندند. تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در اولین دیدار 
خود در این تورنمنت موفق شد با نتیجه  5-۱ سنگال را 

شکست دهد.

پرونده انتقال طارمی  به میلان بسته شد

فرار مشتریان با اقدام عجیب پورتو
ماجرای مهدی طارمی و میلان بـــا وجود علاقه مندی 
طرفیـــن در نهایت منجـــر به عقد توافقنامـــه میان دو 
باشگاه نشد، چرا که باشگاه پورتو برای آزاد کردن مهاجم 
ایرانی خود که آقای گل فصل گذشته لیگ پرتغال است، 
مبلغ ۲۰ تا ۲5 میلیون دلار طلب می کرد. طبق گزارش 
رسانه های اروپا، میلان با پیشنهاد ۱5 میلیون یورویی 
جلو آمد اما باشگاه پورتو خواهان ۲۰ میلیون یورو شد. 
روســـونری در آخرین پیشـــنهاد خود راضی شـــد تا ۲۰ 
میلیون یورو پرداخت کند ولی باشگاه پورتو در اقدامی 
عجیـــب تغییر موضع داد و رقم فروش طارمی را به ۲5 
میلیون یورو افزایش داد تا میلان قید جذب طارمی را 
بزند و به سراغ ساموئل چوکووئزه، ستاره ویارئال برود. 
در این شـــرایط طارمی فعلاً در پورتـــو به کار خود ادامه 
خواهد داد، مگر آنکه مشـــتری جدیدی بـــرای او پیدا 
شود؛ یک مشتری دست به نقد که 
بتواند مبلغ مدنظر باشگاه پورتو 
را روی میـــز بگـــذارد. بر همین 
اساس لوکا بیانچین، خبرنگار 
تـــا  تز گا لا شـــد  ر ا
 ، رت ســـپو ا لـــو  د
یـــن  تر ژ ا تیر پر
روزنامـــه فوتبـــال 
عـــا  د ا  ، لیـــا یتا ا
کـــرد کـــه رویای 
انتقال طارمی 
به میـــلان به 
صورت قطعی 
ن  یـــا پا بـــه 

رسیده است. 

گزینه های آفریقایی برای تیم ملی
تیم ملی فوتبال کشـــورمان روز ۱۶ شـــهریور در اولین 
دیدار دوســـتانه خود در فیفادی شـــهریور به میزبانی 
ورزشـــگاه هریســـتو بوتف شـــهر پلوودیف بـــه مصاف 
بلغارستان خواهد رفت. مدیران تیم ملی برای انتخاب 
حریـــف دوم تیم ملـــی در این فیفـــادی مذاکراتی را با 
کشورهای آفریقایی انجام داده اند و طبق اعلام مهدی 
نبی، این تیم در روز ۲۱ شهریور به مصاف یک تیم بزرگ 
از این قاره خواهد رفت. نیجریه)تیم ۳۹ رنکینگ فیفا(، 
غنا)5۹ رنکینگ فیفا( و کیپ ورد)تیم ۶۶ رنکینگ فیفا( 
جزو کشورهایی هستند که تاکنون برای دیدار با ایران 
با فدراسیون های آنها نامه نگاری شده است. در صورت 
قطعی شدن بازی با حریف آفریقایی، احتمال دارد این 

دیدار در دوحه یا تهران برگزار شود.

حزباوی: شماره 55 برایم خوش یمن است

باشگاه السد قطر جمعه شب از چهار بازیکن خارجی 
جدیـــد تیمـــش در مراســـم ویـــژه ای رونمایـــی کرد و 
محمدامیـــن حزباوی در کنار مدیر باشـــگاه الســـد به 
سؤالات خبرنگاران پاســـخ گفت. این مدافع ۲۰ ساله 
اهوازی گفت: »از بین پیشنهاداتی که برای جذب من 
به باشگاه فولاد رسید، السد را انتخاب کردم، چون این 
تیم همیشـــه دنبال قهرمانی در لیگ داخلی و آسیایی 
است و بازیکنی که برای السد بازی می کند، همواره باید 
به موفقیت و رســـیدن به جایگاه هـــای بالاتر فکر کند. 
حضور بیش از ۱۰ بازیکن ملی پوش قطری و خارجی در 
السد باعث می شود که رقابت سختی برای رسیدن به 
ترکیب داشـــته باشیم و این یک چالش جذاب است. 
من در ابتدای مســـیر حرفه ای هستم و باید از الان یاد 
بگیرم که با بازیکنان مطـــرح و حرفه ای رقابت کنم.« 
او در خصـــوص پوشـــیدن پیراهن شـــماره 55 در این 
تیم قطری هم توضیح داد: »فصل گذشـــته در فولاد با 
پیراهن شماره 55 بازی می کردم و این شماره در فولاد 
برایم خوش یمن بود، به همین دلیل از مسئولان السد 
درخواست کردم که همین شماره را در قطر به تن کنم.«

محبی؛ مهندس نفتی و دنباله رو ام باپه!
یک ســـایت روسی در گزارشـــی به حضور ستاره سابق 
استقلال در لیگ این کشور پرداخته است. به گزارش 
سایت vestikavkaza، رسانه های ایرانی گزارش دادند 
که محبی در دانشگاه خلیج فارس به عنوان مهندس 
غ التحصیل  نفت تحصیل کرد اما معلوم نیست که فار
شده یا خیر. محبی، کیلیان ام باپه را الگویش می داند. 
البته برخلاف ستاره فرانســـوی، محبی در خط میانی 

بازی می کند و رؤیای او بازی در جام جهانی است. 

بی توجهی تیم ها به ضرب الاجل سازمان لیگبی توجهی تیم ها به ضرب الاجل سازمان لیگمصاحبه و خبر

دســـــــــتدلالهـــادســـــــــتدلالهـــا
قربان زاده خوب آمد و بد رفتکوتاهمیشود؟!کوتاهمیشود؟!

شفاف سازی با دستمال کدر!

شـــفافیت، حلقه مفقـــوده فوتبال ایران اســـت. کلمه ای که حـــدود دو دهه 
پیش اکبر غمخوار مدیرعامل پیشـــین پرســـپولیس، با این جمله آن را وارد 
فوتبال ایران کرد: »می خواهم« دســـت به شفاف ســـازی بزنـــم. جمله ای که 
البته حاشـــیه هایی به دنبال داشت؛ اما در نهایت شفافیت به معنای واقعی 
کلمه )مطابق شـــکل حقیقی اش در فوتبال اروپا( رخ نداد تا همه چیز ناقص 
بماند. هر از گاهی، از قرارداد بعضی از بازیکنان و مربیان که به دست رسانه ها 
می رســـید، رونمایی می شـــد؛ این ماجرا، مســـتدام نبود. با این حال، حضور 
مدیری خارج از فوتبال در این چرخه، باعث شـــد علاقه مندان به فوتبال به 

تغییر شرایط امیدوار شوند.
حســـین قربان زاده با قرار گرفتن در جایگاه رئیس ســـازمان خصوصی سازی 
از ادبیات تازه ای اســـتفاده کرد که وعده مدیریت در اتاقی شیشه ای می داد. 
یکی از مهم ترین اتفاقاتی که در این زمینه رخ داد، مناظره ای بود که او با علی 
فتح الله زاده در فروردین ماه داشت و با به گوشه رینگ بردن او موجب شد این 

مدیرعامل اسبق استقلال از سمت خود کناره گیری کند.
قربان زاده در آن برنامه »فوتبال برتر« به مسائلی در مدیریت آبی ها اشاره کرد 
که تاکنون به آنها پرداخته نشـــده بود و این موضوع تحسین بسیاری را برای 
مبارزه با پوپولیسم برانگیخت. با این حال، او در ادامه حضورش، توضیحات 
قانع کننـــده ای درباره چگونگـــی حضور حجت کریمی به عنوان سرپرســـت 
مدیرعاملی اســـتقلال ارائه نداد و به طور شـــفاف اعلام نکرد چه عواملی در 
انتخاب اعضای هیأت مدیره استقلال و پرسپولیس مؤثر هستند، خودش و 
سازمان متبوعش چه نقشی در این خصوص داشتند و آیا اختلاف نظرهایی که 
میان سازمان خصوصی سازی و وزارت ورزش و جوانان درباره انتخاب مدیران 

سرخابی شنیده می شد، صحت داشته یا خیر.
قربـــان زاده در ابتدای ورودش به عرصه خصوصی ســـازی از واگذاری ســـهام 
اســـتقلال و پرســـپولیس به مردم صحبت کرد تا این پرونده کهنه و چند بار 
بررسی شده، دوباره بازخوانی شـــود. قربان زاده تا حدودی هم در این مسیر 
پیش رفت؛ اما نتوانســـت آن را به ســـرانجام برســـاند. او ۱۰ درصد از سهام را 
بـــه مردم واگذار و تـــلاش کرد آن را به 5۰ درصد برســـاند؛ اما نه تنها موفق به 
این کار نشـــد بلکه پول آن ۱۰ درصدی هم که پرداخت شـــده بود، طبق گفته 
خودش توســـط مدیران وقت استقلال خرج شده و در پرسپولیس هم گویا 
در حال تمام شدن است. عنوان شدن بخشی از بدهی ها، چگونگی مخارج 
و مشکلاتی که سرخابی ها داشـــتند و دارند، اتفاق خوبی از سوی قربان زاده 
بود؛ اما او که وعده داده بود اگر دو تیم پرطرفدار پایتخت خصوصی نشـــوند 
می رود، نتوانســـت به آن قولش عمل کند. در حالی که حصول درآمد پایدار 
می تواند بخش خصوصی را برای در اختیار گرفتن سرخابی ها امیدوار کند اما 
این اتفاق نیفتاد.در این شـــرایط، استقلال نتوانست به دلیل بدهی به آندره 
آ استراماچونی، مجوز حضور در لیگ قهرمانان آسیا را کسب کند و ثبت این 
اتفاق تلخ )که در این باشگاه مسبوق به سابقه بود(، ذهن هواداران را به این سو 
برد که بخشی از تقصیر، متوجه قربان زاده است. مدیری که آنها معتقدند تنها 
روی مشکلات استقلال زوم کرده بود و باعث ایجاد حاشیه های بیشتر می شد! 
البته که در به وجود آمدن مشکلات استقلال، مدیران وقت این باشگاه مقصر 
بوده اند؛ اما سؤال اینجاست که نقش سازمان خصوصی سازی و قربان زاده چه 
بود؟ او از مشکلاتی مانند پول ندادن اسپانسر در طول یک سال به این باشگاه 
پرده برداشت؛ اما این افشاگری ها مانند تمیز کردن شیشه های دو باشگاه با 
دســـتمالی کثیف بود که شیشه های استقلال و پرســـپولیس را مات تر کرد. 
حالا قربان زاده رفته در حالی که بخشی عمده از مشکلات سرخابی ها در راه 
خصوصی سازی پابرجاست و باید دید این دو باشگاه ادامه این مسیر پرابهام 
را با انتخاب مالک رحمتی قائم مقام ســـابق تولیت آســـتان قدس رضوی به 

ریاست سازمان خصوصی سازی چگونه طی خواهند کرد.

در حالـــی کـــه ۱۱ روز بـــه شـــروع لیگ برتـــر مانده، 
اســـتقلال دو بازیکـــن جدیـــد بـــه خدمـــت گرفت 
تـــا  هـــواداران ایـــن تیم بـــه بهبـــودی وضعیت آبی 
پوشـــان در آســـتانه لیگ بیســـت و ســـوم امیدوار 
شـــوند.  یکـــی از این بازیکنـــان  آریا برزگـــر مهاجم 
اسبق پرســـپولیس بود تا  این بازیکن جوان، یاغی 
جدیـــد فوتبال ایـــران لقب بگیـــرد! برزگر که فصل 
پیش در نفت مسجدســـلیمان بازی مـــی کرد و در 
حـــال حاضر ملـــی پوش تیـــم امید اســـت، پس از 
بازگشـــت از اردوی تیم امید، روز شنبه جهت ادامه 
مذاکرات و امضـــای قرارداد خود در محل باشـــگاه 
اســـتقلال حاضر و پـــس از مذاکره بـــا علی خطیر، 
مدیرعامل باشـــگاه و بنابر درخواست جواد نکونام 
رســـماً آبی پوش شـــد. با رایزنـــی صـــورت گرفته از 
ســـوی باشـــگاه اســـتقلال، رضایت نامه این بازیکن 
نیز صادر شـــد تا زمینه برای انتقال او آماده شـــود.

خالدآبادی آبی پوش شد
محمدرضا خالدآبادی ســـنگربان پیشین هوادار و 
تیم امید ایران رســـماً با قراردادی ۳ ســـاله به جمع 
شـــاگردان جواد نکونام اضافه شـــد. این دروازه بان 
جوان دیروز با حضور در محل باشـــگاه اســـتقلال و 
پس از جلســـه با علـــی خطیر قرارداد خـــود را امضا 

کـــرد تا بـــه این ترتیـــب در لیگ بیســـت  و ســـوم با 
پیراهن اســـتقلال به میدان برود.

مهری هنوز قرارداد نبسته است
با این حال هنوز تکلیف تعدادی از بازیکنان استقلال 
مشـــخص نیســـت. یکی از ایـــن بازیکنان، ســـعید 
مهـــری بود که به دلیل عـــدم پرداخت مطالباتش، 
قراردادش با اســـتقلال را یکطرفه فســـخ کرد و این 
باشگاه هم اقدام او را غیرقانونی اعلام کرد. اما مهری 
بالاخره و پس از برگزاری جلســـه با جواد نکونام در 
تمرینات این تیم شـــرکت کرد. این در حالی است 
که هنوز تکلیف قرارداد جدیدش مشـــخص نیست 
و در واقـــع او بـــدون قرارداد در تمرین آبی پوشـــان 
شرکت می کند. باشگاه استقلال حدود ۱۰ روز پیش 
اعلام کرد که مهری جلسه ای را با علی خطیر برگزار 
کرده است تا ســـوء تفاهمات برطرف شود، اما هیچ 
توضیحی درباره قرارداد ایـــن بازیکن نداد. باید دید 

تکلیف قرارداد مهری چه زمانی مشخص می شود.
 

شهباززاده به سرنوشت رمضانی دچار می شود؟
سجاد شهباززاده مهاجم استقلال یکی از بازیکنانی 
اســـت که وضعیت ادامه حضـــورش در این تیم در 
هالـــه ای از ابهـــام قـــرار دارد. او جمعـــه در تمرین 
آبی پوشـــان شرکت نکرد و گفته شد که درخواست 
رضایتنامه کرده است. استقلال از برخی از بازیکنان 
درخواست کرده رقم قراردادشان را کاهش دهند و 
احتمال دارد شهباززاده و باشگاه بر سر این موضوع 
به توافق نرســـیده باشند. ضمن اینکه خبر می رسد 
عملکـــرد فنی شـــهباززاده خیلـــی موردانتظار جواد 
نکونام نبوده اســـت. در صورت جدایی شهباززاده، 
او دومین مهاجم آبی پوشان پس از آرمان رمضانی 

خواهد بود که از جمع استقلالی ها جدا می شود.
 

400 هزار دلار برای حسین زاده
یکی از بازیکنانی که استقلال می خواهد، امیرحسین 
حسین زاده بازیکن سابق شـــان است که در شارلوا 
بـــازی می کنـــد. در آخریـــن مذاکـــره علـــی خطیر 
سرپرست مدیرعاملی باشگاه اســـتقلال با باشگاه 
بلژیکی، آبی ها اعلام کرده اند حاضر نیستند بیشتر 
از 4۰۰ هزار دلار بابت رضایتنامه پرداخت کنند. این 
در حالی است که شـــارلوا مبلغ 8۰۰ هزار دلار بابت 
رضایتنامه این بازیکن درخواست کرده که این رقم 

به هیچ عنوان مورد نظر مدیران استقلال نیست.

 شرایط مبهم قایدی
از زمانی که خطیر به اســـتقلال آمـــده، مذاکرات این 
باشـــگاه با شـــباب الاهلی برای حفظ مهدی قایدی از 
سرگرفته شده است. در این بین گفته می شود مدیران 
باشگاه اماراتی قرار است ۷ مرداد ماه  به استقلال در 
مورد انتقال قایدی نظر نهایی شان را اعلام کنند. طبق 
ادعای مدیران استقلال، شباب الاهلی ترجیح می دهد 
قایدی را به تیم های اماراتی ندهد و در صورتی که این 
بازیکن خودش بخواهد بماند، شانس استقلال برای 

جذب او بسیار زیاد است.
 

غلامی زیر توافق با استقلال زد
عارف غلامی مدافع استقلال هم یکی از بازیکنانی 
اســـت کـــه وضعیـــت نامشـــخصی دارد. او در دوره 
کریمی در لیست مازاد آبی ها قرار گرفت. به گزارش 
طرفداری، زمانی که نکونام برای تمدید با غلامی به 
جمع بندی نهایی نرسیده بود، این بازیکن حاضر بود 
با مبلغ ۱5 میلیارد تومان به اضافه ۲۰ درصد آپشن با 
آبی ها قراردادش را تمدیـــد کند اما حالا که نکونام 
نتوانســـته مهره های مورد نظـــرش را در خط دفاع 
جذب کند، او حاضر نیســـت با رقمی کمتر از فصل 
گذشته قراردادش را تمدید کند. در این میان، خطیر 
هم به هیأت مدیره استقلال اعلام کرده حتی اگر این 
بازیکن قراردادش را تمدید کند هم مبلغی بیشتر از 
۱5 میلیارد به اضافه ۲۰ درصد آپشن به او نخواهد داد.

یادداشت

حامد جیرودی
روزنامه نگار

 
تعیین سقف قرارداد بازیکنان و مربیان در فوتبال، یکی از 
قوانینی است که امســـال برای سروسامان دادن به مبلغ 
قرارداد بازیکنان توسط ســـازمان لیگ وضع شده است؛ 
موضوعی که می تواند باعث رعایت فیرپلی مالی توســـط 
تیم ها شود و از ریخت وپاش برخی از باشگاه ها جلوگیری 
کند. البته این قانون پس از تصویب سروصدای زیادی به 
پا کرد و با اعتراض بازیکنان، مربیان و حتی پیشکسوتان 
این رشـــته همراه بـــود که البته بیشـــتر تیم هـــای مدعی 
قهرمانی نسبت به اجرای این قانون معترض هستند. در 
این شرایط ســـازمان بازرسی کل کشـــور حدود یک هفته 
پیش با ارســـال نامه ای به فدراســـیون فوتبال خواســـتار 
نظارت دقیق بر اجرای این قانون از سوی ۱۶ باشگاه حاضر 
در لیگ برتر فوتبال شد. این موضوع باعث شد تا سازمان 
لیگ با ارسال نامه ای به 4 باشگاه پرسپولیس، استقلال، 
سپاهان و تراکتور ضرب الاجلی ۲ روزه برای این باشگاه ها 
تعیین کند و خواهان ارســـال تصویـــر قراردادهای ریالی و 
ارزی مربیان و بازیکنـــان برای ارزیابی و راســـتی آزمایی از 
سوی سازمان بازرسی کل کشور و بازرســـی وزارت ورزش 
و جوانان شـــود. در این نامه از باشـــگاه ها خواسته شد تا 
روز ۲۷ تیرماه تصاویر قراردادها به ســـازمان لیگ ارســـال 
شـــود. طبق پیگیری های خبرنگار روزنامه ایران، با وجود 
گذشـــت یک هفتـــه از ضرب الاجل ســـازمان لیگ، هیچ 
کدام از باشـــگاه های پرسپولیس، اســـتقلال، سپاهان و 
تراکتور تاکنون تصویر قرارداد بازیکنان و مربیان خود را به 
این سازمان ارائه نکرده اند که این موضوع نشان می دهد 

تیم ها هیچ توجهی به ضرب الاجل سازمان لیگ ندارند.

قانون رعایت نمی شود!
در این بین طبق شنیده ها، صحبت از انعقاد قراردادهای 
چند میلیاردی توسط برخی از تیم هاست، تیم هایی که به 
پشتوانه مالی از صنایع اقدام به خرید بازیکن با قیمت بالا 
می کنند و با این شرایط به نظر می رسد که این تیم ها قانون 
سقف قرارداد بازیکنان را رعایت نمی کنند، موضوعی که 
حتی توسط برخی از مسئولان فدراسیون فوتبال هم تأیید 
شد. یکی از مسئولان فدراسیون که نخواست نامش فاش 
شود، مدعی است که با وجود ابلاغ قانون سقف بودجه 
به باشگاه های لیگ برتری 4 باشگاه این قانون و مقررات 
را رعایت نمی کنند. البته این مسئول فدراسیون نام این 
تیم ها را عنوان نکرد، اما با توجه به اخبار منتشر شده به 
نظر می رسد این 4 تیم پرســـپولیس، استقلال، سپاهان 
و تراکتور هستند که توجهی به اجرای این قانون ندارند. 
البته ســـازمان لیگ اعلام کرد که در صورت تخطی تیم ها 
قرارداد بازیکنان و مربیان ثبت نخواهد شد؛ با وجود این، 
عدم رعایت قانون سقف بودجه می تواند در آغاز بیست 
و ســـومین دوره لیگ برتر منجر به ایجاد چالشـــی جدی 
میان ســـازمان لیگ و تیم های لیگ برتری به خصوص 4 
تیم مدعی شـــود. علاوه بر این اعلام شد که تیم ها مجاز 
به انعقاد قرارداد دلاری با بازیکنان نیستند، موضوعی که 
می تواند منجر به ضرر تیم ها در جذب بازیکنان خارجی 
شود. این مسئول می گوید: »طبق این قانون باید با ارزهای 
کشورهای همســـایه مثل درهم امارات، لیر ترکیه یا ریال 
عربستان قرارداد امضا کنیم و تفاوت این رقم را با دلار هم 

بپردازیم که این به ضرر باشگاه های ایرانی است.«

ممنوعیت قرارداد یک ساله
در این بین سازمان لیگ براساس آسیب شناسی فصول 

گذشته یکی از مهم ترین آسیب ها را انعقاد قرارداد یک ساله 
بازیکنان با تیم ها دانســـت که این قراردادهای یک ساله 
باعث شد در سال های بعد بی ثباتی جدی در تیم ها ایجاد 
شود. علاوه بر این قراردادهای یک ساله بازیکنان با تیم ها 
منجر به سود کلان توسط دلال ها شد، چرا که دلال ها در 
جهت افزایش سودهای کلان بازیکنان را ترغیب می کردند 
که قرارداد یک ساله منعقد کنند و این موضوع یکی از دلایل 
اصلی دلالیسم و بی ثباتی در باشگاه ها بود. بر این اساس 
خبر می رسد که طبق این قانون در این فصل از این چرخه 
معیوب جلوگیری شـــده و تاکنون هیچ قرارداد یک ساله 
منعقد نشده است. این موضوع نشان می دهد، فدراسیون 
و سازمان لیگ حداقل در یک مورد که مهم ترین موضوع و 
کوتاه کردن دست دلال ها است، تاکنون موفق عمل کرده 
و می توان امیدوار بود که با تداوم این روند دست دلال ها 

به صورت کامل از فوتبال کشور کوتاه شود.

انجام تست پزشکی
در دســـتور العمل جدید تأیید  شـــده  توســـط ســـازمان 
لیگ این اســـت که باشـــگاه ها بدون انجام تســـت های 
کامل پزشـــکی )قلبـــی، عروقی، اســـکلتی و جســـمانی( 
نمی توانند با بازیکنـــان خارجی و داخلـــی جدید قرارداد 
امضا کننـــد. ســـازمان لیگ تأکید کرده اســـت کـــه ارائه 
تأیید پزشـــکی مکتوب بـــرای ثبـــت قرارداد هـــا الزامی و 
قانونی اســـت. این درحالی اســـت که تیم ها پیش از این 
در ابتدا با بازیکن قرارداد می بســـتند و پس از آن بازیکن 
تســـت های پزشـــکی را انجام می داد، این موضوع باعث 
می شـــد تـــا در صـــورت رد شـــدن بازیکن در تســـت های 
پزشـــکی تیم ها مجبور به همـــکاری با بازیکنان باشـــند. 
موضوعی کـــه چندین بـــار به خصوص بـــرای گزینه های 
خارجی تیم هـــا اتفـــاق افتـــاد و باعث حضـــور بازیکنان 
 خارجـــی بی کیفیت و حتی مصـــدوم در لیگ برتر شـــد.

سوژه

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

پرســـپولیس که خود را برای حضـــور در لیگ برتر 
بیست و ســـوم آماده می کند، در چهارمین دیدار 
تدارکاتی پیش فصل خـــود مقابل صنعت نفت به 
پیروزی ۲-۰ رســـید. در این دیدار که در ورزشـــگاه 
شـــهید کاظمی برگزار شـــد، یحیـــی گل محمدی 
تیمـــش را بـــا ترکیب علیرضـــا بیرانونـــد، گئورگی 
گولسیانی، مرتضی پورعلی گنجی، وحدت هنانوف، 
محمدمهدی احمدی، میلاد ســـرلک، ســـروش 
رفیعی، سعید صادقی، امید عالیشاه، وحید امیری 
و شـــهاب زاهدی به میدان فرستاد و در نیمه دوم 
هم، امیررضا رفیعی، فرشاد فرجی، حسین کنعانی، 
علیرضـــا بابایی، محمدمهدی احمدی، مســـعود 
ریگی، ســـینا اســـدبیگی، میلاد ســـورگی، علیرضا 
عنایت، مهدی عبدی و علیرضا خدادادی به میدان 
رفتنـــد. در دقیقه 5۳، پرتـــاب اوت بلند بابایی در 
محوطه جریمه بعد از یک رفت و برگشت به فرشاد 
فرجی رسید که او با یک شوت محکم گل نخست 
بازی را به ثمر رساند. در دقیقه ۶5 نیز، پاس عمقی 
ریگی به ســـورگی رســـید که مدافعان نفت پشت 
محوطه جریمه مرتکب خطـــا روی بازیکن جوان 
پرســـپولیس شـــدند و کنعانی زادگان با یک شوت 
زمینی محکم این موقعیت را به گل دوم تبدیل کرد. 
این برد، چهارمین برد قرمزها بعد از برتری مقابل 
شمس آذر، استقلال خوزستان و پیکان بود که در 

نوع خود جالب توجه است.

 پیشنهاد برای جذب دروازه بان خارجی
در حالـــی که احمد گوهری از  پرســـپولیس جدا 
شـــده اســـت، چند گزینه زیر ۲۳ ســـال امریکای 
جنوبی و حتی آســـیایی به گل محمـــدی معرفی 
شـــده اند و باید دید در نهایت تصمیم ســـرمربی 
ســـرخ ها بـــرای انتخـــاب دروازه بان چـــه خواهد 
بود. چرا کـــه او هنوز در مورد جـــذب این نفرات 
درخواســـتی از باشگاه نداشته و گلر دوم سرخ ها 

را معرفی نکرده است.
 

رادو: پولم هنوز کامل به دستم نرسیده!
یکی از مشـــکلات پرســـپولیس، رســـیدن موعد 
قسط سوم مطالبات بوژیدار رادوشویچ دروازه بان 
کروات ســـابق این تیم بود و مدیران ســـرخ های 
پایتخـــت باید مبلـــغ ۲۰۰ هـــزار یورو به حســـاب 
دروازه بان کروات ســـابق خود واریز می کردند. در 
نهایت نیـــز رضا درویش مدیرعامل پرســـپولیس 
سه شـــنبه هفتـــه پیش خبـــر از پرداخـــت نهایی 
قسط سوم مطالبات رادوشـــویچ داد. اما رادو در 
این خصوص به تســـنیم گفت: »تا این لحظه ۱۶۰ 
هزار یورو از پولم را دریافت کردم و 4۰ هزار یورو به 
حسابم نیامده است. آخرین فرصت برای پرداخت 
قسط سوم مطالباتم ۱5 جولای بود، اما با گذشت 
هفت روز از این تاریخ هنوز پولم به طور کامل در 
حسابم ننشسته است. در مورد تأخیر پرسپولیس 
با وکیلم صحبت خواهم کرد و بهترین تصمیم را 
در این مورد می گیرم. چیزی که مشـــخص است 
باشـــگاه پرســـپولیس در موعد مقرر پـــول من را 

پرداخت نکرده است.«

در پی دروازه بان جدید و گلایه رادو

بردهای متوالی پرسپولیس
استقلال، دو بازیکن ملی پوش به خدمت گرفت

برزگر و خالد آبادی، آبی پوشان جدید

اردوگاه آبی

خ اردوگاه سر

دلال ها دلال ها 
در جهت در جهت 

افزایش افزایش 
سودهای سودهای 

کلان کلان 
بازیکنان بازیکنان 
را ترغیب را ترغیب 
می کردند می کردند 

که قرارداد که قرارداد 
یک ساله یک ساله 

منعقد منعقد 
کنند و این کنند و این 

موضوع موضوع 
یکی از یکی از 
دلایل دلایل 
اصلی اصلی 

دلالیسم و دلالیسم و 
بی ثباتی در بی ثباتی در 

باشگاه ها باشگاه ها 
بودبود


